
  

 

 

 
 

 

 

 

  
   Socialdemokraterna 
   Region Blekinge 

Interpellation 
till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande Emma Stjernlöf (M)  

 

Angående Länsgemensam utredningsklinik inom BUP i Ronneby 
 

Beslut angående den länsgemensamma utredningskliniken inom barn- och 
ungdomspsykiatrin i Ronneby som skulle finnas tillgänglig 2020, har åter igen skjutits 
fram. Väntetiderna för familjer med barn som behöver en psykiatrisk utredning har 
ökat kraftigt och idag kan det dröja upp till ett år innan barnet får tid för en grundlig 
utredning. 
 

En anledning till de långa väntetiderna är att inflödet ökat kraftigt, enligt 

verksamheten. Fyra psykologer har sagt upp sig och tidigare i höst gav personal på 

BUP uttryck för missnöje med sin arbetssituation som de upplevde var allmänt rörig. 

Dessutom stängdes BUP i Ronneby och det kan inte ha gjort situationen lättare. 

 

Den psykiska ohälsan bland barn och unga fortsätter öka. Bland andra Bris har slagit 

larm om att pandemin gjort att ännu fler unga mår dåligt och organisationen har 

öppnat sin telefonlinje och chatt dygnet runt, på barns begäran. 

 

Men i Blekinge vill Allianspartierna dra ner på en av de verksamheter som kan hjälpa 

barn och familjer. Det är både oansvarigt och märkligt. Det är genom tidiga insatser 

och samverkan mellan Region och kommun som man kan nå störst effekt. 

 
Mot bakgrund av detta är mina frågor till Emma Stjernlöf: 

 
Vad gör du som ansvarigt regionråd för att korta väntetiderna?  
 
När får barn och familjer besked om utredningskliniken?  
 
Vilka övriga satsningar planerar du och den styrande Alliansen, för att möta 
den psykiska ohälsan bland barn och unga i Blekinge? 
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Teo Zickbauer (S) 

Ledamot 

Regionfullmäktige 


